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Készült:  Nagyatád Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2008. június 23-i, soron 
kívüli üléséről, hangfelvételről 

 
Jelen vannak: Ormai István polgármester, Sasvári Tamás alpolgármester, Dr. Bakács 

Tiborné, Batka Gyula, Boros Bálint, Csendesné Murányi Ibolya, Greller 
Károly, Hubay Sándor, Kovács Károly, Dr. Ludas László, Tátrai Jenő – 
képviselők 

 
 Dr. Kovács Ildikó jegyző, Dr. Sashalmi Aliz jogi tanácsos, Dr. Druzsin 

Mónika, Kliment Tiborné irodavezetők, Dr. Nagy Vera irodavezető - 
helyettes 

 
Távol maradt:  Melsin Valentin, Bakos József és Piri Attila képviselők jelezték, hogy más 

elfoglaltságuk miatt nem tudnak részt venni a testület ülésén.  
Rákóczy Attila alpolgármester, Dr. Novák János és Dr. Barbalics István 
képviselők, akik nem jelezték távolmaradásuk okát. 

 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület – 11 fővel – 
határozatképes, az ülést megnyitja.  
 
Ormai István polgármester: 
Köszönti a megjelenteket, a VTV nézőit. Javasolja, hogy a mai ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítői Kovács Károly és dr. Ludas László képviselők legyenek. 
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó javaslatot egyhangúlag - 11 igen 
szavazattal -  elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
186/2008. (VI. 23.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2008. június 23-i soron kívüli 
képviselő-testületi ülés jegyzőkönyvének hitelesítőiül Kovács Károly és dr. Ludas László 
képviselőket választja. 
 
Ormai István polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban kiküldött 
napirendi sort tárgyalja meg. 
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a napirendi javaslatot. 
 
A képviselő-testület a napirendi javaslatot egyhangú – 11 – igen szavazattal elfogadja, és a 
következő határozatot hozza: 
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187/2008. (VI. 23.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirend tárgyalására 
vonatkozó javaslatot elfogadja, és az alábbi napirendet tárgyalja: 
 
1.) Előterjesztés áthidaló hitel felvételéről 
 Előadó: Ormai István polgármester  
 
Napirend tárgyalása: 
 
1.) Előterjesztés áthidaló hitel felvételéről 
 Előadó: Ormai István polgármester  
 
Kiegészítés: 
 
Ormai István polgármester: 
A 2008. május 29-i testületi ülésen döntés született arról, hogy az önkormányzat 130 millió 
forint áthidaló hitelt kíván felvenni, amelynek lejárati ideje 2008. év vége. Ezen pénzösszeg 
felhasználása szükséges a Városi Kórház-Rendelőintézettel kapcsolatos kötelezettségek 
teljesítéséhez. Egyrészt az önkormányzat által vállalt szállítói kötelezettségek teljesítése a cél, 
amelyre mindösszesen 100 millió forintot vállaltak, a ma kb. 550 millió forintos 
adósságállományból, a másik része a felmentett kórházi dolgozók személyi juttatásának 
biztosítására kerül felhasználásra. Ez az összeg jelenleg pontosan még nem ismert, 
megközelítőlegesen 80 millió forint, amelynek nagy része – 65 millió forint – 
visszaigényelhető és novemberben áll rendelkezésre.  
Az előző ülésen hozott döntés értelmében 3 pénzintézet került megkeresésre ajánlattétel 
céljából, mindhárom bank – az OTP, a Kereskedelmi és Hitelbank és a Raiffeisen Bank – 
megtette ajánlatát, amelyet értékeltek a szakemberek és a Raiffeisen Bank ajánlatát találták a 
legmegfelelőbbnek az önkormányzat számára. A kamatbázison túl 1 % kamatot számolnak és  
más költséget nem számolnak fel. Javaslatuk, hogy svájci frank alapon történjen meg a 
hitelfelvétel, a szerződés lejárata 2008. december 30-a legyen.  
A létszámcsökkentésből leigényelt állami támogatás, illetve nagyobb ingatlanok értékesítését 
követően befolyt összeg azonnal a hitel törlesztésére kerül ráfordításra.  
 
Kérdések: 
 
Kovács Károly képviselő: 
A biztosítékoknál szereplő két ingatlanról szeretné tudni, hogy melyek azok.  
 
Ormai István polgármester: 
Az utalásban szereplő két ingatlan közül az egyik a TESCO számára értékesített ipari terület, 
amellyel kapcsolatosan 2008. június 25-én kerül aláírásra az adásvételi szerződés.  
A másik a LIDL és a PENNY Market Áruházak között fekvő Árpád utcai terület, mely 
esetében az előszerződés már aláírásra került.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja az áthidaló hitel felvételéről szóló előterjesztés 
határozati javaslatát. 
 
A képviselő-testület a határozati javaslatot egyhangúlag - 11 igen szavazattal - elfogadja, és a 
következő határozatot hozza: 
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188/2008. (VI. 23.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzata Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy az átmeneti 
likvid hiány finanszírozására 130.000 eFt, CHF alapú hitel felvételre kerüljön a 
Raiffeisen Bank Zrt-től. A hitel lejárata 2008. december 30. Kamatbázis 1 havi CHF 
LIBOR, kamatfizetés havonta. Fedezete az Önkormányzat 2008. évi költségvetési 
rendeletében saját bevételként tervezett 2707/2 hrsz, valamint 2172/9 hrsz. ingatlanok 
vételára, valamint a 2008. évben beadásra kerülő II. és III. ütemű létszám-leépítési 
pályázat állami támogatása. Amennyiben a fedezetként felajánlott bevételek 2008-ban 
nem realizálódnak, az Önkormányzat a 2008. évi saját többlet bevételeinek terhére 
teljesíti a visszafizetési kötelezettségét. Ilyen többletbevétel lehet különösen a helyi 
adókból, a vagyonhasznosításból, a pénzügyi műveletekből származó bevétel.   
A hitelszerződés és a szükséges nyilatkozatok, engedményezések aláírására 
felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt. 
 
Határidő: 2008. június 30. 
 
Felelős: Ormai István polgármester 
              Dr. Kovács Ildikó jegyző 
 
 
Ormai István polgármester megköszöni a részvételt, a képviselő-testület ülését 810 órakor 
bezárja. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

 Ormai István  Dr. Kovács Ildikó 
 polgármester jegyző 
 
 
 
 
 
 Kovács Károly  Dr. Ludas László 
 képviselő képviselő 
 
 

jegyzőkönyv hitesítők 


